
lélelőtt, 
méreg őt. 

Rigmusok a Bőrklinika "villámzáréi" 
Hogy is kezdjem nem tudom,a sorokat, 
ki csinál majd kisebb,nagyobb orrokat 
Nincs itt oka senkinek,hogy csináljon 
Ez az igaz,egy életem,halalom 
Van egy nővér: diétásunk,Lidia 
sokszor nem is tudja, hogy most mi baja 
Jő a szive,jó a lelke,ez igaz, 
de hiába sok a beteg rigolya, 
Lejön közénk nagymérgesen cU 
azt hittük,hogy megöli a n 
Kinevetik,kigulyól ák,beteg ez? 
Vélük még egy gramafon sem-vetekez. 
Turainé nagyon kicsi.takaros, 
lábos hova viszed ezt az aranyost? 
Kipróbálom ezt az e lőnyt magamon, 
hol itt V3gyok,hol ott,ahol akarom. 
Lánv közöttünk egyedül a Verácska, 
hódítja a legényeket rakásra. 
En nem bánom,járjunk ennek végére, 
Férjhez adjuk,le gyen ennek jó vége. 
Kibékülök vele.hogyha akarok 
kihehessek a városDa,mert különben 
harapok. 

Kalányosné 
Disz szervezet munkája a Szülész-

no'kepzo Iskolában~~ 
A Szülésznőkéjaző Iskolában 2 évenként 
újonnan indul egy tanfolyam.'llyen-
kor újonnan alakul meg a Disz alaj>~ „ 
szervezete is. Jelenleg 33 tagja van. 
Nyolc hónap óta végzett munkánknak 
vannak pozitivumai és negativumai is. 

Egyik alapja a hibáknak az volt 
kezdetben,hogy a Disz tagságnak 
"tálcán hoztuk" a tagfelvételét és 
nem tudták kellőképpen értékelni azt, 
hogy Disz tagok lehetnek.Például Bó-
gél Mária szívbetegségére hivatkozva 
kérte az alapszervezet vezetőségét, 
hogy töröljük a Disz tagok sorából. 
Ugyanakkor az Egyetemi Népi Együttes 
tánc csoportjánaktagja.Vajjon ott 
hogy fog dolgozni? . 

Feladat volt a szervezeti élet meg-
indítása, amihez kevés saempont^ot 
az Egyetemi Csúcsbizottság adott. 
Instruktor ötször látogatott el hoz-
zánk mindössze. Igv teljesen a Párt 
•alapszervezetünktől kapott szempon-
tokra kell támaszkodni. 
Reszortként osztottuk fel a munkát. 

Kezdetben nehezen,ma már majdnem zök-
kenő nélkül megy-a szervezeti életünk. 
Vezetőségünknek legnagyobb figyelmét 
a tanulmanyi eredmény elő-
re kellett fordítani. Ezt ugy oldot-
tuk meg,hogy május 1-i és junius 1-i 
"Béke műszakot" tartóttunk,ami lo-lo 
napos volt. Jelenlegi tanulmányi 
átlagunk 4.38. 

Cserényi Erzsébet. 

Kalmár_ professzor nyilatkozata 
a vizsgáiéról. • " 

Munkatársunk felkereste dr.Kalmár 
László elvtársat és kikérte véle-
ményét az eddig lezajlott analí-
zis kollokviumokról.Kalmár elv-
társ a hozzá intézett kérdésekre 
válaszolva a következőket mondtad 

"Az eddig lekollokvált csopor-
tok jó és lelkes munkáiukról tet-
tek tanúságot, AZ elmúlt félévi 
eredményekhez viszonyítva igen 
komoly előrehaladást tapasztaltam 
ami mindenekelőtt a csoportmunka 
lényeges megjavulásának, a kol-
lektív szellem megerősödésének 
tudható be. Meg kell állapítanunk 
hogy a szakérettségis hallgatók 
kiváló munkát végeztek; ezt hiven 
tükrözik vissza a kollokviumon 
elért eredményeik: Ezideig csak 
egy hallgató: Oláh Péter Pál bu-
kott meg, ami valószínűleg annak 
a következménye, hogy kivonta ma-

fát a csoport kollektív munkájá-éi és az^előkészitő gyakorlato-
kat sem látogatta. Ezzel szemben 
viszont ki kell eltelni Szendrei 
Vilmos,Verbai Lajos,Mag István 
és Madarász László hallgatókat, 
akiknek kollokviumán igen szép, 
értékes- - fejiéd-és-t és f^Lkáazülést 
tapasztaltam. 

Mindent egybevetve: eddig-js-sak""" 
jót mondhatok a hallgatóság mun 
kájárói. Remélem, hogy ezután is 
ilyen - vagy még rjobb - eredmé-
nyek fognak születni.melyek ma-
gasra emelik a Rákosi-félév sike-
rét!" 

Mat.I.faliújság 
szerk. 

"így javítottam ki félévi rossz 
matematika jegyemett" 


